

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二零年一月一日至十二月三十一日)
Telford Plaza Special Privilege Program (From 1 January 2020 to 31 December 2020)

** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:

MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工:
MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

- | | |
|--|---|
| A. 港鐵公司
MTR Corporation | I. 其士集團
Chevalier Group |
| B. 恒生銀行
Hang Seng Bank | J. 電訊盈科
PCCW |
| C. 香港迪士尼樂園
Hong Kong Disneyland | K. 中國建設銀行 (亞洲)
China Construction Bank(Asia) |
| D. 香港城市大學專上學院
Community College of City University | L. 港鐵學院
MTR Academy |
| E. 香港大學專業進修學院
HKU School of Professional and Continuing Education | M. 新家園協會
NEW HOME ASSOCIATION |
| F. 香港中華基督教青年會
Chinese YMCA of Hong Kong | N. MTR分會員
MTR Points Members |
| G. 馬士基集團香港有限公司
Maersk Hong Kong Limited | |
| H. 丹馬士環球物流(香港)有限公司
Damco Hong Kong Limited | |

共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable
此優惠不可與其他優惠項目同時使用
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

時裝/皮鞋/手袋/運動服裝/童裝 Fashion/ Shoes & Bags/ Sports Wear/ Kids Wear

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
1	G5	LUSH	於Lush嵐舒德福廣場分店出示有效證件，可於個人護理諮詢後免費獲得面部產品試用裝一件。 - 此優惠只限於Lush嵐舒德福廣場分店使用。 - 於推廣期內，每位持有效證件人士只可享用此優惠一次。 - 產品試用裝數量有限，先到先得，換完即止。 - 如有任何爭議，Lush Asia Limited 保留最終決定權。	Present the valid member card at Lush Telford Plaza store, you can redeem a skincare sample set after personal consultation. - This offer is available in Lush Telford Plaza store only. - Each member can enjoy this offer only once during the promotion period. Stocks are available on a first-come-first-served basis, while stock lasts. - In case of any dispute, the decision of Lush Asia Limited shall be final and conclusive.
2	G38	LEONA	LEONA正價貨品9折 -不可與其他優惠使用	10% off for LEONA regular- priced -This offer cannot be conjunction with any other promotions.
3	G81	Jack & Jones	正價貨品八折, 減價貨品再九折 (Acc除外) -優惠期: 2020年7月25日至2020年12月31日。	20% off for Original Price, Extra 10% off for Discounted product (Excluded Acc) -Offer valid date: 25 July 2020 to 31 December 2020.
3	G84	RANDA	正價鞋款9折 (鞋飾、鞋扣、鞋墊、鞋箍等除外) -此優惠只適用於德福分店。 -必需於付款前出示有效證件，方可享此優惠。 -此優惠不可與其他折扣、推廣優惠、特價貨品、公價貨品及會員優惠同時使用。 -如有任何爭議，RANDA保留最終決定權。	10% off on regular-priced shoes (except shoe accessories, shoe buckles, insoles, shoe hoops) -Offer is valid at Telford Plaza shop only. -Valid privilege card must be presented before payment to enjoy offer. -Offers cannot be used in conjunction with any other discounts, promotional offers, discounted items, fixed price items and membership discount. -RANDA reserves the right to make the final decision upon any disputes.
4	F23A	FX Creations	購買正價產品享9折; 8折或以上產品享額外9折 -此優惠只適用於直營九龍灣德福廣場分店, 不適用於百貨專櫃 -不適用於所有聯乘系列, 限量產品及寄賣品	20% discount off on regular-priced items ; extra 10% off on 20% or less discounted items. -On this offer is only available in Kowloon Bay Telford Plaza shop and excluding all department stores. -Excluding all cross-over collection, limited edition and consignments.
6	313	Erica Store	85折	15% discount
8	F18	FILA Fusion	全場貨品額外95折 - 襪款除外	Storewide extra 5% off - Excludes Socks.
9	422	B. Duck Playful Store	所有正價貨品可享88折優惠 -優惠不可與其他優惠同時使用。 -優惠期: 2020年1月1日至2020年1月27日	12% Discount on regular price item. -Offers cannot be used together with other offers. -Valid Date: 1 Jan 2020 to 27 Jan 2020

時裝/皮鞋/手袋/運動服裝/童裝 Fashion/ Shoes & Bags/ Sports Wear/ Kids Wear

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
10	G28	Flavor Viola	正價貨品85折優惠	15% discount on regular-priced items.
11	G83	CALZEDONIA	<p>正價貨品九折優惠</p> <ul style="list-style-type: none"> 凡惠顧任何正價商品，即可獲全單九折優惠。 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效。 優惠只限於正價商品並不可用於折扣商品。 此優惠只限於香港德福廣場店使用，並不適用於網上購物。 優惠只限於2020年1月1日至2020年12月31日期間內使用。 此優惠不能兌換現金並不可與其他優惠一併使用。 本優惠券已詳細列明條款及細則，使用此優惠券即表示已閱讀及同意接受。 本公司 (Calzedonia Group) 有權修改有關條款及細則、更改或終止有關優惠，而不作另行通知。 本公司 (Calzedonia Group) 保留最終決定權。 	<p>10% discount on all full-priced items at Calzedonia Telford shop</p> <ul style="list-style-type: none"> -This offer entitles the customer to a 10% discount on all full-priced items at Calzedonia. - Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable. -The offer is not applicable to sale items and cannot be used in conjunction with other special promotions. -This offer is valid only in Telford Plaza Store and is not valid for online purchases. -The offer is valid only from January 1st, 2020 to December 31st, 2020. -This offer cannot be used on previous purchases and cannot be redeemed for cash. -By redeeming this offer, the customers will be considered to have read and accepted the terms and conditions displayed on this coupon. -Calzedonia Group reserves the right to alter the terms and conditions of this promotion at any time without prior notice. -Should any dispute arise, the decision of Calzedonia Group shall be final.
12	F22	Marathon Sports	<p>指定正價貨品9折優惠</p> <p>-優惠不適用於指定品牌、特選貨品、寄售貨品及專櫃。</p>	<p>10% off on selected regular-priced items</p> <p>-Offer is not applicable to selected brands, labelled items, consignment products and counters.</p>
13	F26	Millie's	<p>正價貨品可享9折優惠</p> <p>-優惠不適用於鞋類履護理產貨品</p> <p>-購買任何貨品:可獲得銀卡會籍</p>	<p>Enjoy 10% off on regular priced items</p> <ul style="list-style-type: none"> - Except leather care product. - Get a free membership upon any purchase.
14	424	雞仔嘢	正價貨品滿HK\$200, 減HK\$20	HK \$20 off upon purchasing HK\$200 or above on regular-priced items.
15	G13	G2000	<p>正價貨品9折,套裝價貨品95折</p> <p>此優惠不可與其他優惠同時使用</p>	<p>10% off on regular-priced items, 5% off on suit-set priced items.</p> <p>-This cannot be used in conjunction with other promotions</p>

時裝/皮鞋/手袋/運動服裝/童裝 Fashion/ Shoes & Bags/ Sports Wear/ Kids Wear

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
16	G68-69	Giordano Ladies	正價貨品85折優惠 -不可於Giordano ladies 會員優惠及其他推廣同時使用。	15% off on regular-priced items. - This offer cannot be used in conjunction with promotional offers.
17	G91-92	Giordano	購物淨價滿\$500,即減\$100 - 與共同條款相同	HK\$100 off upon net purchase of HK\$500 - Sam as generic terms & conditions
18	302-304	Skechers	購買正價鞋款可享85折優惠 -此優惠不可與其他優惠同時使用 -此優惠不適用於禮品卡,鞋履護理產品及配件 -SKECHERS 保留最終決定權	Enjoy 15% off on regular-priced footwear products -This offer cannot be used in conjunction with other promotions. -This offer cannot applicable to gift cards, shoes care products and accessories. -All disputes are subject to SKECHERS final decision.

鐘錶/首飾 Watches & Jewellery

1	P18	英皇鐘錶珠寶(香港)有限公司	正價珠寶產品9折 - 優惠不適用於999.9純金產品、指定系列及鐘錶	10% off on regular-priced jewellery items -The offer does not apply to 999.9 fine gold products, designated collections and watches.
2	F22A	Just 925	85折	15%off

鐘錶/首飾 Watches & Jewellery

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
3	P37-38	周大福	<p>凡出示有效證件，可享以下優惠： 1. 凡購買足金類產品，手工設計費可享8折優惠 2. 可以<換購價>選購指定首飾乙件</p> <p>-此優惠只適用於九龍灣分行 -此優惠有效期由2020年1月1日至2020年12月31日 -此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會、周大福發出之周大福會員計劃回贈禮券/營銷推廣禮券) -此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品 -此優惠不適用於購買傳承系列產品及金粒 - 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權</p>	<p>Upon presenting the valid proof, customers can 1. Enjoy 20% off on craftsmanship and design fee of pure gold products 2. Enjoy the purchase of a selected jewellery product in redemption price</p> <p>-The offers are applicable to Kowloon Bay branch. -The offers are valid from 1 Jan 2020 to 31 Dec 2020. -The offers cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/ Jewellery Club redemptions, CHOW TAI FOOK Membership Programme reward coupons and Promotion Coupons issued by CHOW TAI FOOK.) -The offers cannot be used in connection with the purchase of Corporate gifts orders and other customer orders. -The offers are not applicable to the purchase of CHOW TAI FOOK HERITAGE COLLECTION and pure gold nuggets. -Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.</p>
4	G7	City Chain	<p>1. 購買88折或以上之貨品可額外享有95折優惠。 2. 購買88折或以上之Solvil et Titus 及 CYMA貨品可額外享有95折優惠，每隻錶再額外享有\$100折扣優惠。</p> <p>-不可與其他優惠同時使用 -只適用於牌價HK\$1000-HK\$15,999之指定手錶 -不適用於智能手錶、換購手錶、特價手錶、限量版手錶及其他指定手錶 -如有任何爭議，時間廊保留行使此優惠之最終決定權</p>	<p>1. Extra 5% off on watches discounted at a rate of 12% or less. 2. Extra 5% off on Solvil et Titus and CYMA watches discounted at a rate 12% or less, plus extra \$100 discount per watch.</p> <p>-This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers/ coupons. -This offer is only applicable to selected watches with a price of HK\$1000-HK\$15,999. -This offer is not applicable to smart watches, redemption watches, selected discount watches, limited edition watches and other selected watches. -In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of City Chain Co. Limited.</p>
5	G9	Bellain Accessories Shop	所有貨品9折，天然水晶85折或買三送一優惠	10% off on all purchases, 15% off natural crystal or but 3 get 1 free.
6	326-327	皇鑽世家	<p>凡於德福廣場門市消費,購物優惠7折起</p> <p>-優惠只限購買珠石類及寶石類產品。 -減價、黃金貨品除外。</p>	<p>Spend 30% off on shopping at Telford Plaza</p> <p>-Only Diamond and Gemstones. -except for discounted prices and Gold commodities</p>
7	F3-F4	Lukfook Jewellery	購買鑽石、天然翡翠、寶石、珍珠或K金首飾，即可獲9.2折優惠(定價、特價、激賞價、尊享價、授權、黃金及鐘錶貨品除外)。	8% discount upon purchase of any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Gemstones, Pearl or Karat Gold items (fixed-priced, special-priced, giga-priced, privileged-priced, authorised, Gold items and timepieces excluded).

鐘錶/首飾 Watches & Jewellery

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
8	F9A	金至尊珠寶	<p>正價珠寶鑽飾85折</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 優惠只適用於德福廣場之金至尊珠寶分行。 2. 優惠不適用於購買足金、鉑金、及K金產品、鑽飾禮券、推廣、特價、公價及授權產品。 3. 優惠不可與VIP會員折扣、其他禮券、其他優惠及折扣優惠同時使用。 4. 優惠不可兌換現金、其他產品或折扣，亦不可更換或轉讓。 5. 如有任爭議，金至尊珠寶保留最終決定權。 6. 優惠期至2020年3月22日。 	<p>15% off on regular-priced jewellery items</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Offer is applicable to 3DG Jewellery at Telford Plaza only. 2. Offer is not applicable for the purchase of pure gold, platinum and K- goldproducts, jewellery vouchers, promotional, discounted, fixed and licensed items. 3. Offer cannot be used in conjunction with VIP offers, cash/jewellery vouchers, other promotional offer and discounts. 4. Offer cannot be exchanged for cash, other products or discounts, and cannot be replaced nor transferred. 5. In case of any dispute, 3D-GOLD Jewellery (HK) Limited reserves the right of final decision. 6. Valid date until 22 March 2020.

電器用品/ 電訊 Electrical Appliances & Telecom

1	G16	BOSE	<p>正價產品95折</p> <ul style="list-style-type: none"> -此優惠只適用於BOSE德福廣場專門店。 -此優惠不適用於新產品，優惠價產品及配件。 -此優惠不可與其他優惠同時使用。 -如有任何爭議，BOSE保留最終決定權。 	<p>5% off on regular-priced products.</p> <ul style="list-style-type: none"> -This offer can only be used at BOSE Telford Plaza store. -This offer is not applicable to new products, discount products and accessories. -This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. -In case of disputes, the decision of BOSE shall be final.
2	G23-24	中原電器	<p>購買正價貨品滿HK\$2,000，可獲HK\$100折扣優惠。</p> <ul style="list-style-type: none"> -優惠不適用於Apple 產品、Bose產品及特價貨品。 	<p>Enjoy HK\$100 discount upon purchase over HK\$2,000 on regular-priced products.</p> <ul style="list-style-type: none"> -Not applicable to Apple products, Bose products, and discounted products.
3	G93-94	New Vision	<p>購買配件可獲九折優惠。</p> <ul style="list-style-type: none"> -Apple產品除外。 	<p>10% discount on accessories</p> <ul style="list-style-type: none"> -Offer no applicable to Apple's product

健康美容 Health & Beauty

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
1	320-321	SOFINA	凡購買SOFINA產品(工具除外), 可享\$50現金折扣優惠 -此優惠不可兌換現金及與其他優惠同時使用	Enjoy \$50 discount upon purchase of SOFINA products (except tools). -This offers is not exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with any other discounts or promotional offers.
2	340	Melvita	1. 購買任何正價貨品滿HK\$500, 可享HK\$50折扣 2. 購買任何正價貨品滿HK\$1,000, 可享HK\$100折扣 3. 免費獲贈Melvita有機護膚體驗裝3包 使用條款: 1. 此優惠不可兌換現金或作現金找贖, 及與任何現金券、優惠/VIP折扣同時使用。 2. 此優惠只限於德福廣場分店使用。 3. 如有任何爭議, Melvita保留最終決定權。	1. Upon purchase regular-priced item over HK\$500, enjoy HK\$50 OFF discount 2. Upon purchase regular-priced item over HK\$1,000, enjoy HK\$100 OFF discount 3. Receive Melvita Organic Skincare samples (3pcs) for FREE Terms & Conditions : 1. Offer cannot be exchanged for cash or used in conjunction with other promotion offers and VIP discount or vouchers. 2. Offer is only valid to Telford Plaza shop. 3. In case of any disputes, Melvita reserves the right of final decision.
3	620	美康 Meka	任何消費即可享免費專業髮質分析及試用小樣一份。 -每人每日可享優惠一次。	Free professional hair analysis and trial pack upon any purchase. -Each person enjoy the offer once per day.
4	331	CANVAS	1. 凡購買正價產品滿HK\$800, 可免費獲贈指定修護面膜旅行裝15ml一支 (價值高達HK\$145)。 2. 首次惠顧可享專業香薰舒緩手部護理一次 (價值HK\$250)。 -每人限享優惠乙次 -數量有限, 送完即止 -手部護理服務必須預約 -如有任何爭議, CANVAS Beauty International Limited 保留最終決議權	1. A complimentary designated mask 15ml travel size upon purchase of HK\$800 or above on regular-priced items (valued up to HK\$145) 2. A complimentary Aromatherapy Hand Treatment service upon first time purchase (valued at HK\$250) -Each customer can enjoy the offers once only. -Available while stocks last. -Reservation is required for the free Aromatherapy Hand Treatment. -In case of any disputes, CANVAS Beauty International Limited reserves the right of final decision.
5	332-333	BORGHESE	免費換領護膚體驗裝2件 -只適用於BORGHESE德福廣場美妍專門店。 -優惠每人限享1次, 送完即止。 -此優惠不可兌換現金。 -如有任何爭議, BORGHESE LIMITED保留最終決議權。	Free redemption of 2pcs of skincare samples. -Offer only valid at BORGHESE Beauty Boutique at Telford Plaza. -Offer can be used once only. One per customer and while stock lasts. -Offer cannot be changed or exchanged for cash. -In case of disputes, the decision of BORGHESE LIMITED shall be final.
6	328	Catalo	購買天然營養補充食品正價9折	10% off discount for Natural Health food supplement regular-priced item.

餐飲 Food & Beverage/ 零售美食 Confectionary

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
1	G20A	ITALIAN TOMATO	<p>預訂原個蛋糕(15cm/ 21cm), 享95折優惠。(不適用於節日及推廣蛋糕)</p> <p>- 此優惠不可與Tomato Club 會員折扣優惠, 會員優惠券及其他優惠同時使用。 - 如有任何爭議, I.T.H.K. Limited 保留最終決議權更改使用細則。</p>	<p>Enjoy 5% off on Pre-order any whole cake (15cm / 21cm). (This offer is NOT applicable to festive cakes and promotion cakes.)</p> <p>-This offer cannot be used in conjunction with Tomato Club membership discount and coupons and other promotion offers. -I.T.H.K. Limited reserves this right of final decision in case of any dispute.</p>
2	G54A2	井井屋 DONDONYA	<p>凡惠顧堂食或外賣可享炸芝麻雞翼一客 (兩件)</p> <p>使用條款： 1. 此優惠的有效期為2020年1月1日至2020年12月31日，逾期無效。 2. 只適用於井井屋德福廣場分店。 3. 適用於星期一至星期日(包括公眾假期)。 4. 適用於惠顧堂食及外賣。 5. 贈送的小食會根據食材狀況而不定時更新。 6. 請於結帳時出示有效優惠卡，影印本無效。 7. 此優惠不可兌換現金或貨品。 8. 優惠只可於每次交易中使用一次，恕不分單。 9. 此優惠不可與其他現金禮券、餐飲禮券、優惠或折扣(包括任何信用卡或員工折扣)同時使用。 10. 井井屋保留隨時修訂此條款及細則之權利而毋須事先通知。 11. 如有任何爭議，井井屋保留最終決議權。</p>	<p>Enjoy a Free deep-fried sesame chicken wings for dine-in or takeaway (2 pcs)</p> <p>Terms & Conditions : 1. This offer is valid from 1st January 2020 to 31st December 2020. 2. This offer can be used at DONDONYA Telford Plaza store only. 3. Applicable from Monday to Sunday (including Public Holidays). 4. Valid for dine-in and takeaway. 5. Free side dish may change from time to time based on ingredient availability. 6. Please present valid staff cards or the landing page of Smart Telford Members card upon payment, photocopies are not accepted. 7. This offer cannot be redeemed for cash or merchandise. 8. This offer can be used once only in each transaction. Bills cannot be split. 9. This offer cannot be used in conjunction with other cash coupons, dining certificates, promotion offers and discounts (including any credit card or staff discount). 10. DONDONYA reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. 11. In case of any disputes, the decision of DONDONYA shall be final.</p>
3	G54A1	一風堂 IPPUDO	<p>凡單點2碗拉麵或以上，客人可免費獲贈千層蛋糕一件。(如此類推)</p> <p>1. 此優惠的有效期為2020年1月1日至2020年12月31日，逾期無效。 2. 此優惠之拉麵不包括任何套餐內的拉麵。 3. 適用於星期一至星期日(包括公眾假期)。 4. 贈送的小食會根據食材狀況而不定時更新。 5. 此優惠只適用於德福廣場一風堂分店。 6. 優惠只可於每次交易中使用一次，恕不分單。 7. 客人需於帳時表示使用此優惠，任何情況下過後恕不能補回任何因沒有使用此推廣之差額。 8. 此優惠只適用於堂食。 9. 此推廣不可與一風堂電子優惠券、其他優惠券、現金券或其他折扣(包括任何信用卡或員工折扣)優惠使用。 10. 此優惠券不能兌換現金或其他產品及不設找續。 11. 一風堂*保留隨時修訂此條款及細則之權利而無需事先通知。 12. 如有任何爭議，一風堂*保留最終決議權。</p> <p>*一風堂由Ramen Concepts Limited經營</p>	<p>Upon ordering of 2 ramen or above , customers can enjoy a free crape cake.</p> <p>1. This offer is valid from 1 Jan 2020 to 31 Dec 2020. 2. This offer is not applicable for ramen in any sets. 3. Applicable from Monday to Sunday (including Public Holidays). 4. Free dish may change from time to time based on ingredient availability. 5. This offer is only applicable at Telford Plaza IPPUDO store. 6. This offer can be used once only in each transaction. Bills cannot be split. 7. Customers have to indicate the use of this offer at the time of payment. Late record will not be accepted under any circumstances. 8. The offer is applicable to dine-in only. 9. This offer cannot be used in conjunction with IPPUDO e-coupons, other coupons, gift vouchers, promotional offers or discounts (including any credit card or staff discount). 10. This offer cannot be redeemed for cash and any unused balance will be forfeited. 11. IPPUDO* reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. 12. In case of any disputes, the decision of IPPUDO* shall be final.</p> <p>*IPPUDO is operated by Ramen Concepts Limited</p>
4	G60	龍島 Lucullus Gourment Shop	<p>購買正價貨品,滿HK\$200享9折</p> <p>-不適用於購買現金券及禮物籃</p>	<p>10% Discount on any regular price purchase over HK\$200</p> <p>-Cannot be used for purchase cash voucher or hamper.</p>

餐飲 Food & Beverage/ 零售美食 Confectionary

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
5	P8	茜廊餐廳 Sidewalk Café	<p>於星期一至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價套餐及主餐牌正價食品可享88折</p> <p>1) 優惠只限德福廣場之茜廊餐廳; 請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員 2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2020年1月24日、2月13及14日、5月9日、6月20日、9月13日、10月31日、12月21-24及31日 3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價套餐及主餐牌正價食品 4) 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5) 另收原價加一服務費 6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用(包括茜廊VIP卡及信用卡優惠) 7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8) 如有任何爭議, 餐廳保留最終決定權利</p>	<p>Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch set / regular-priced dinner set during lunch/dinner time</p> <p>1) Offer is only applicable to Sidewalk Café (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering. 2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 24 January, 13-14 February and; 9 May, 20 June, 13 Sep, 31 Oct, 21-24 & 31 December 2020 3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item. 4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus. 5) 10% service charge of original price is applied. 6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges (including Sidewalk Café VIP card & Credit cards offer) 7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash 8) Sidewalk Café reserves the ultimate right on the use of offers</p>
6	P8A	小城知味 EC Eatery	<p>於星期一至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品可享88折</p> <p>1) 優惠只限德福廣場之小城知味; 請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員 2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2020年1月24日、2月13及14日、5月9日、6月20日、9月13日、10月31日、12月21-24及31日 3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 4) 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5) 另收原價加一服務費 6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用 7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8) 如有任何爭議, 餐廳保留最終決定權利</p>	<p>Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch menu / regular-priced dinner menu during lunch/dinner time</p> <p>1) Offer is only applicable to EC Eatery (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering. 2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 24 January, 13-14 February and; 9 May, 20 June, 13 September, 31 October, 21-24 & 31 December 2020 3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item. 4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus. 5) 10% service charge of original price is applied. 6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges 7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash 8) The restaurant reserves the ultimate right on the use of offers</p>
7	P8A	泰廚房子 Khap & Ka	<p>於星期一至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品可享88折</p> <p>1) 優惠只限德福廣場之泰廚房子; 請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員 2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2020年1月24日、2月13及14日、5月9日、6月20日、9月13日、10月31日、12月21-24及31日 3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 4) 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5) 另收原價加一服務費 6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用 7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8) 如有任何爭議, 餐廳保留最終決定權利</p>	<p>Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch menu / regular-priced dinner menu during lunch/dinner time.</p> <p>1) Offer is only applicable to Khap & Ka (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering. 2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 24 January, 13-14 February and; 9 May, 20 June, 13 September, 31 October, 21-24 & 31 December 2020 3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item. 4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus. 5) 10% service charge of original price is applied. 6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges 7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash 8) The restaurant reserves the ultimate right on the use of offers</p>

餐飲 Food & Beverage/ 零售美食 Confectionary

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
8	P23	茶·米 Sun's Bazaar	於茶·米德福廣場店之任何堂食惠顧可享九折優惠	Enjoy 10% off any dine-in spending at Sun's Bazaar Telford Plaza store
9	330	零食物語	<p>凡購物滿HK\$150即可獲9折優惠。</p> <p>1. 優惠有效期：2020年1月1日至12月31日。 2. 此優惠只適用於德福分店。 3. 付款時請出示有效之住戶證或員工證。 4. 推廣不可與VIP咭、「零食蜜蜜印」優惠及其他優惠同時使用。 5. 推廣不適用於購買禮券、優惠組合（如買一送一，HK\$10/3件等）及換購貨。 6. 如有任何爭議，「零食物語」保留最終決定權。</p>	<p>Enjoy 10% off upon purchase of HK\$150 or above</p> <p>1. Offer valid from 1 Jan to 31 Dec 2020. 2. Valid at Telford Plaza only. 3. Please present valid resident card or staff card upon purchase. 4. This offer cannot be used in conjunction with VIP card, "OkashiLand Stamp" offers and other promotional offers. 5. This offer is not applicable to purchase of gift vouchers, combo price items (eg. "Buy 1 get 1 free", HK\$10 for 3 products, etc.) and redeemable items. 6. In case of disputes, the decision of Okashi Land shall be final.</p>
10	343	Twinkle Baker Decor	<p>購買原價\$300或以上之原個蛋糕，可享9折優惠。</p> <p>-優惠只適用於購買\$300或以上之原個蛋糕。 -產品每日新鮮製作，款式供應視乎分店而定。</p>	<p>Enjoy 10% off on any whole cake with the original price of \$300 or up.</p> <p>-This offer is only valid on any whole cake with the original price of \$300 or up. -Our products are freshly made every day. The availability of products at our stores depend on stock.</p>
11	410-411	小王牛肉麵	<p>凡於星期一至日惠顧堂食全單免加一服務費</p> <p>-優惠期為2020年1月1日至2020年12月31日，星期一至日 全日。 -優惠適用於所有餐牌。 -優惠只適用於德福廣場分店，只限堂食。 -如有任何爭議，小王牛肉麵將保留最終決定權。</p>	<p>Waiving service charge of the whole bills for dine-in consumption from Mon-Sun.</p> <p>-The offer is valid from 1st January 2020 to 31st December 2020, Monday to Sunday all day. -The offer is applicable to all menus. -The offer is applicable to Telford Plaza outlet, din-in only. -Xiao Wang Beef Noodle reserves the right to make the final decision.</p>
12	410-412	大門食堂	<p>堂食惠顧滿\$180，即免費獲贈日式炸雞一客。</p> <p>-只限星期一至五，公眾假期除外。</p>	<p>Free "Fried Chicken" upon any dine-in purchase of \$180.</p> <p>-Monday to Friday only, except public holiday.</p>
13	425	牛角日本燒肉專門店 Gyu-Kaku Japanese Yakiniku Restaurant	<p>全日正價9折優惠</p> <p>-不適用於2020年1月1日、2月14日、12月24-26及31日。 -需以電子貨幣消費 -不適用於推廣套餐、食品及飲品 -不可與其他優惠同時使用</p>	<p>10% off on regular priced items</p> <p>-Electronic payment is required -Not applicable to promotion set and food item -Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers, including membership offers, promotional sets, food and drinks. -Offer is not applicable on 1st January, 14th February, 24th-26th & 31st December 2020</p>

餐飲 Food & Beverage/ 零售美食 Confectionary

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
14	528-529	上海佬佬 Shanghai Lao Lao	1. 全日惠顧金額滿HK\$100或以上(加一服務前計算), 可享9折優惠 2. 全日惠顧金額滿HK\$100或以下(加一服務前計算), 可享95折優惠 -此優惠適用於星期一至日(公眾假期除外) -此優惠只適用於堂食及外賣自取 -惠顧金額以加一服務費前計算	1. Enjoy 10% off discount upon spending of HK\$100 or above. 2. Enjoy 5% off discount upon spending below \$100. - This offer is applicable from Monday to Sunday (Except PH) - This offer is applicable for dine-in and takeaway only. -Thus offer is valid upon spending the required amount before 10% service charge.
15	528-529	Oliver's Super Sandwiches	憑證惠顧可享9折優惠	Enjoy 10% off upon any purchase with selected card.
16	603	金滿庭	凡惠顧任何菜式, 可享九折優惠 -只適用於主餐牌堂食。必須以電子貨幣結賬方可享有優惠 -不適用於星期五、六、日、公眾假期及下午茶時段 -優惠不適用於星期五、六、日、公眾假期及下午茶及外賣 -不適用於餐廳指定之日子(農曆年廿八、廿九、三十(22-24/1/2020)、中秋節(1/10/2020)及冬至(21/12/2020))。 -不適用於外賣, 特別推廣菜單、節日食品、推廣菜式、套餐及自訂套餐。 -不適用於茶水巾芥、餐前小食、加一服務費、開瓶費及切餅費。 -不可與其他折扣、推廣優惠、現金券及優惠券同時使用。 -結賬前必須出示有效職員証/ 會員証/ 住戶証。	Enjoy 10% discount upon any dine-in consumption -Valid for dine-in consumption on a la carte orders. To entitle the discount offer, the bill must be settled by electronic payment. -Cannot be used on Fridays, Saturdays, Sundays, Public Holidays and afternoon tea session. -Not applicable on specified dates as designated by the restaurant. (Lunar New Year's Day (22-24 JAN), day of Mid-Autumn Festival(1 OCT) & Winter Solstice Festival (21 DEC)). -Not applicable to takeaways, special promotion menu, festive items, promotion dishes, set menus & customized menus. -Not applicable to cover charge, snacks, appetizers, service charge, corkage fee and cake cutting charge. -This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers/ coupons. -Modern China Restaurant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.
17	356	Luna Cake	購買正價產品可享9折優惠 - 優惠不適用於件裝蛋糕、裝飾及包裝產品	Enjoy 10% off on regular-priced items. - The offer isn't applicable to slice cake, accessories and packing product.
18	F27	千兩 sen-ryo	惠顧堂食可享9折優惠 -不可與累計卡/會員卡一併使用 -堂食另加一服務費, 加一以原價計算	Enjoy 10% discount for dine-in -Offer cannot be used in conjunction with sen-ryo point card or member card. -10% service charge is incurred in dine-in consumption and based on the original value.
19	P17	Maxim's Food	顧客於早、茶市時段惠顧滿\$35或以上折優惠;午、晚市時段惠顧滿\$50或以上即享\$5折扣	Customers can enjoy \$3 discount upon spending of \$35 or above at breakfast and afternoon tea sessions; \$5 discount upon spending of \$50 or above at lunch or dinner sessions.

餐飲 Food & Beverage/ 零售美食 Confectionary

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
20	801	稻香	<p>午市 (中午12時至下午2時) 及 晚市 (晚上6時至9時) 逢星期一至五 可享9折優惠 所有漁池海鮮 除外</p> <p>只適用於稻香德福分店</p> <p>2. 必須在結賬前出示有效員工或會員証</p> <p>3. 只適用於星期一至五(星期六、日及公眾假期除外)</p> <p>4. 只適用於中午12時至下午2時及晚上6時至9時使用(人座計)</p> <p>5. 不適用於廳房及酒席使用</p> <p>6. 不可與優惠菜單、折扣菜單、時令食品及其他宴席同時使用</p> <p>7. 不可與其他優惠同時使用</p> <p>8. 不可與其他現金券及優惠券同時使用。(集團條碼現金券除外)</p> <p>9. 此優惠只限堂食，不設外賣及攜走</p> <p>10. 本集團保留一切最終決定權</p> <p>11. 優惠期：2020年1月1日至2020年12月31日，逾期無效</p> <p>不適用於以下日子：</p> <p>1. 2020年1月14日至2月8日 (農曆新年)</p> <p>2. 2020年3月2日至 4月24日 (特定推廣)</p> <p>3. 2020年5月1日至10日 (母親節)</p> <p>4. 2020年6月11日至21日 (父親節)</p> <p>5. 2020年9月24日至 10月4日 (中秋節)</p> <p>6. 2020年12月11日至21日 (冬至)</p>	<p>Enjoy 10% Off at 12pm-2pm and 6pm-9pm , Mon-Fri. (except Saturday, Sunday and Public Holiday)</p> <p>Terms & Conditions:</p> <p>1. This offer only valid in Tao Heung Restaurant at Telford Plaza..</p> <p>2. Please present valid staff card prior to bill settlement.</p> <p>3. This offer only valid from Monday to Friday(except Saturday, Sunday and Public Holiday)</p> <p>4. This offer only valid on 12:00 to 14:00 & 18:00 to 21:00</p> <p>5. This offer is not valid for festive products, VIP Rooms and banquets.</p> <p>6. This offer cannot be used in conjunction with other promotion dishes, discount dishes and set menu.</p> <p>7. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p> <p>8. This offer cannot be used in conjunction with other cash coupons and promotional coupons.</p> <p>9. This offer is valid for dine in only.</p> <p>10. Reserves all right and final decision in any disputes.</p> <p>11. This offer is valid from 1st January, 2020 to 31 December 2020.</p> <p>Except:</p> <p>14th January, 2020 to 8 th February, 2020 (Chinese New Year)</p> <p>2nd March, 2020 to 24th April, 2020 (Designated Promotion)</p> <p>1 st May, 2020 to 10th May, 2020 (Mother’ s Day)</p> <p>11st June, 2020 to 21st June, 2020 (Father’ s Day)</p> <p>24th September, 2020 to 4th October, 2020 (Mid - Autumn Festival)</p> <p>11st December, 2020 to 21 st December, 2020 (Winter Solstice)</p>
視光用品/Optical Goods				
1	G64	Lenscrafters	<p>凡購買正價鏡架連鏡片或太陽眼鏡滿\$1500, 即享\$288優惠</p> <ul style="list-style-type: none"> • 此優惠只適用於亮視點德福廣場分店。 • 此優惠不適用於公價貨品及減價貨品。 • 此優惠不可兌換現金及不可與其他優惠同時使用。 • 如有任何爭議，Luxottica Retail Hong Kong Limited保留最終決定權。 	<p>Enjoy \$288 instant rebate upon purchase of regular priced frame plus lenses or sunglasses for \$1500</p> <ul style="list-style-type: none"> • This offer can be used at LensCrafters shop in Telford Plaza only. • This offer is not applicable to fixed-price items and discounted items • This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. • In case of any dispute, Luxottica Retail Hong Kong Limited reserves the right of final decision
2	G95	OPTICAL 88	<p>正價貨品9折優惠</p> <p>1. 請於交易前出示有效證件，並須全數付款，方可享用優惠。</p> <p>2. 此優惠不適用於Cartier品牌眼鏡產品、指定鏡片系列、隱形眼鏡、藥水、真金眼鏡及特價貨品(包括套餐優惠)或雜項。</p>	<p>Enjoy 10% discount off on regular-priced items.</p> <p>1. Full payment must be made upon redemption by presenting valid identity card.</p> <p>2. This offer is not applicable to Cartier’ s eyewear, selected series of lens, contact lens, solutions, solid gold eyewear and discounted items (including packages) or sundries.</p>

視光用品/Optical Goods				
Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
3	348	eGG Optical Boutique	<p>eGG額外95折優惠 (ETF05)</p> <ul style="list-style-type: none"> - 此優惠只適用於德福廣場eGG分店購買一副淨鏡架/架連鏡套裝/太陽眼鏡時使用 - 此優惠不能兌換成現金或轉讓給他人使用 - 請於結賬前出示此有效職員證/優惠卡/學生證/會員證，影印本或截圖無效 - 此優惠可以與其他折扣同時使用，但不可用於特價貨品 - eGG Optical Boutique Ltd.保留最終決定權 - 優惠有效期至2020年12月31日 	<p>eGG Extra 5% Off Discount (ETF05)</p> <ul style="list-style-type: none"> - This offer can be used upon single purchase of one pair of frame/package/sunglasses at eGG Telford Plaza branch. - This offer is not transferable or redeemable for cash. - Please present the valid card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy or capture screen is not accepted. - This coupon can be used in conjunction with other promotional offers, but not be used in conjunction with special priced product. - eGG Optical Boutique Ltd. reserves the rights of all final decisions. - Expiry Date: 2020/12/31
4	354-355	Image Sports	<p>正價眼鏡架及太陽眼鏡65折</p> <ul style="list-style-type: none"> -優惠不適用於即棄隱形眼鏡、藥水、雜項、公價及指定品牌貨品 (包括 999.9, LINDBERG, CARTIER, OAKLEY, RAY BAN, BAPE, MYKITA) 	<p>35% off regular-priced spectacle frame and sunglasses.</p> <ul style="list-style-type: none"> -Offer is not applicable to the disposable contact lens, solution, sundries, fixed priced and designated branded items (including 999.9, LINDBERG, CARTIER, OAKLEY, RAY BAN, BAPE, MYKITA.)
參茸藥業/ Chinese Medicine & Dispensary				
1	508	余仁生	<p>優惠一：正價貨品95折優惠</p> <p>優惠二：購物滿HKD\$4,000(折後價)，可免費獲贈「極品純燕窩150克(1樽/盒)」或「極品冰糖燕窩150克(1樽/盒)」乙盒</p>	<p>1. 5% off on regular priced items. 2. A free gift of Premium Bird's Nest with Rock Sugar 150G (Retail Price \$339) or Premium Bird's Nest (Sugar Free) 150G (Retail Price \$339) will be given for any net purchase exceeds \$4,000.</p> <ul style="list-style-type: none"> -This offer if valid at Eu Yan Sang Store in Telford Plaza only. -This offer cannot be used on conjunction with other promotional offer, coupons or Birthday offer. -The offer is valid at Eu Yan Sang stores in Hong Kong only, excluding clinics, e-store, counters and trade shows. -Not applicable for the purchase of Eu Yan Sang Gift Certificates, any discounted products and/or redemption items. -Eu Yan Sang (Hong Kong) Ltd. reserves all the rights of making discretionary and/ or final judgement.
2	509	和順堂中醫診所	<p>出示指定工作證或會員證，診金、藥費及單次針灸治療，可獲9折優惠。</p> <ul style="list-style-type: none"> -優惠不得與其他推廣/優惠/折扣券同時使用，和順堂保留所有優惠之最終決定權。 	<p>You can get 10% discount on Consultation Fee, Medication and single Acupuncture treatment by presenting specified staff or membership cards</p> <ul style="list-style-type: none"> -This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/coupons. Wellsoon retains the final decision on the above offer.
3	527	位元堂 Wai Yuen Tong	<p>9折中成藥購物優惠(指定推廣產品除外)</p> <ul style="list-style-type: none"> -此優惠不適用於中醫診症、配劑及治療服務 -此優惠不得與會員9折及不得與其他推廣優惠同時使用 	<p>10% discount on proprietary chinese medicine (except selected promotion items)</p> <ul style="list-style-type: none"> - This offer is not applicable to Chinese medicine diagnosis, medicine dispensing and treatment services. -This offer cannot be used in conjunction with 10% member discount or with any other promotion.

其他/ Others

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
1	F13A	新德福書局	購買滿\$50 而持有本公司有效優惠咭可得到九折優待 -購貨付款前請出示本公司有效優惠咭	Purchase \$50 or above can enjoy 10% off, expect discount items. - Please present the valid card before payment
2	621	EMMAS Mattress	全店產品低至半價 -優惠以原價計算。 -有效日期由即日起至 2020年12月31日 止。 -此優惠不可與其他優惠一併使用。 -優惠只適用於香港EMMAS澳美斯專門店使用。 -優惠不可以兌換現金或其他產品。 -Advanced Sleep Innovations (Hong Kong) Co. Ltd. 保留隨時修訂此條款及細則之權利而毋須事先通知。 -Advanced Sleep Innovations (Hong Kong) Co. Ltd. 保留最終決定權。	All items up to 50% off. -This offer is based on the original retail price. -Offer period is valid until 31 Dec 2020 . -This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. -This offer is applicable to Hong Kong EMMAS concept stores and EMMAS stores only. -This offer cannot be exchanged for cash or other products. -Advanced Sleep Innovations (Hong Kong) Co. Ltd. reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. -In case of any dispute, the decision of Advanced Sleep Innovations (Hong Kong) Co. Ltd. shall be final.
3	334	Iroiro	正價貨品95折 -不適用於指定貨品	5% off on regular priced items. -Not applicable to selected items.
4	519	NH Natural Hair	提高信用卡積分倍數	
5	602	歐化傢俬 Uliferts	凡購買傢俬可獲贈皮革護理套裝一盒(價值\$450) -不可與其他推廣優惠、現金券或優惠券同時使用 -數量有限，送完即止	Complementary leather care kit (value \$450) for any purchase of furniture. -Cannot be enjoyed in conjunction with any store offers, cash coupons or vouchers. -Available while stocks lasts.
6	609	Natural Home	正價貨品有額外95折	5% off of the original price products.
7	617	快圖美	證件相服務95折 4R 數碼相片輸出9折 -以上優惠以正價計算及不可與其他優惠同時使用。 -95折優惠之惠顧金額需為沖晒服務。 -數碼相片輸出只適用於4R，但不包括4R即印相片及絨面相紙。 -以上折扣優惠不適用於Gift Plus產品及年曆。 -快圖美保留更改此券細則及條款的權利，恕不另行通知。	5% off I.D. photo services 10% off 4R Print From Digital Media -The above discounts are on regular price and cannot be used in conjunction with other Fotomax offers. -Purchase amount for 5% off must be of photofinishing, digital imaging and professional lab services. -The above discount offers are not applicable to Gift Plus item and calendar. -Fotomax reserves the right to change the terms and conditions of this offer without prior notice to customers.